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Protokół Nr XVIII /07 
 z XVIII   sesji Rady Miasta Ostrołęki 

 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ostrołęce przy Placu Bema 3 w dniu 
27 września 2007 r. 
 
Na sesji w dniu 27 września 2007 roku podjęto następujące uchwały: 

• Nr 105/XVIII /2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie stwierdzenia obsadzenia 

mandatu radnego Miasta Ostrołęki 
• Nr 106/XVIII /2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmian w budŜecie miasta 

Ostrołęki na 2007 rok, 
• Nr 107/XVIII /2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Pomocy Rodzinie w Ostrołęce, 
• Nr 108/XVIII /2007 Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2007 r., 

• Nr 109/XVIII /2007 Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej 
Placówce Opiekuńczo - Wychowawczej w Ostrołęce, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Karta Nauczyciela, 

• Nr 110/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie akceptacji wartości jednego punktu  
w złotych dla pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo 
– Wychowawczej w Ostrołęce, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Karta 
Nauczyciela, 

• Nr 111/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie pozbawienia niektórych ulic kategorii 
dróg gminnych i zaliczenia ich do kategorii dróg powiatowych na terenie miasta 
Ostrołęki, 

• Nr 112/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od 
odwołania darowizny, 

• Nr 113/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie ustalenia nazw ulic w mieście Ostrołęka, 
/ dot. ulic Sztabowej i Szańcowej połoŜonych na osiedlu „Łazek”, w rejonie ulicy 
Fortowej /, 

• Nr 114/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie ustalenia nazw ulic w mieście Ostrołęka, 
/ dot. ulicy 5. Pułku Ułanów połoŜonej na osiedlu „Wojciechowice” /. 

• Nr 115/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania 
kandydatów na ławników do sądów powszechnych, 

• Nr 116/XVIII /2007 Rady Miasta w sprawie zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego 
Funduszy Ochrony Środowiska i gospodarki Wodnej. 

 
W dniu 27 września 2007 r. w sesji uczestniczyło 20 radnych.  
Nieobecni usprawiedliwieni:, Rafał Dymerski, Tadeusz Giers, Ryszard Sidorzak. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  - otworzył XVIII  sesję Rady Miasta. 
Powitał Prezydenta Miasta Janusza Kotowskiego, wszystkich zaproszonych gości oraz 
przedstawicieli prasy i Radnych. Stwierdził prawomocność obrad /lista obecności zał. Nr 1/.  
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2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski - na sekretarza obrad zaproponował 
Radnego Wojciecha Zarzyckiego. Radny wyraził zgodę. 
Głosowanie: 
Za - 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – zaproponował wprowadzenie pod 
obrady następujące punkty: 

• rozpatrzenie projektu Rady Miasta w sprawie obsadzenia mandatu radnego Miasta 
Ostrołęki, 

• rozpatrzenie projektu Rady Miasta w sprawie zmian w budŜecie Miasta Ostrołęki na 
2007 rok wraz z autopoprawką 

Radny Tadeusz Kaczyński – wydaje mi się, Ŝe nie ma potrzeby zmieniać kolejności  
w porządku dzisiejszej sesji myślę, Ŝe pójdzie sprawnie i zdąŜymy te wszystkie punkty 
przerobić. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski poddał pod głosowanie porządek 
obrad. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Zmiana  porządku obrad została przyjęta 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – punktem 7 byłoby rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska.  
Radny Tadeusz Kaczyński – Panie Przewodniczący ja nie dostałem tego materiału, na 
komisjach moŜe był on rozdawany, ale ja go nie dostałem. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski poddał pod głosowanie porządek 
obrad. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Zmiana  porządku obrad została przyjęta 
 
4. Przyjęcie protokołu XIII sesji Rady Miasta. 
Protokół z XIII sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty. 
 
Protokół z XIV sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 19 
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty. 
 
Protokół z XV sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty. 
 
Protokół z XVI sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty 
 
Protokół z XVII sesji Rady Miasta  
Głosowanie: 
Za - 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Protokół został przyjęty. 
 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie obsadzenia mandatu 

radnego Miasta Ostrołęki. 
Sekretarz Miasta Mariusz Prusaczyk – w związku z podjęciem przez Radę Miasta uchwały 
Nr 102 z dnia 12 września 2007 r., w sprawie wygaśnięcia mandatu Radnego Wojciecha 
Domańskiego, Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski wystąpił z pismem do 
Komisarza Wyborczego o wskazanie następnej osoby, która uzyskała w wyborach 
samorządowych największą liczbę głosów w okręgu wyborczym numer 1 listy numer 4 
Prawo i Sprawiedliwość. Komisarz Wyborczy 14 września wskazał osobę Pani Stanisławy 
Watrakiewicz jako tę, która jest kandydatem na Radną Miasta Ostrołęki. Pani Stanisława 
Watrakiewicz złoŜyła stosowne oświadczenie, Ŝe wyraŜa zgodę na objęcie mandatu Radnej 
Miasta Ostrołęki, w związku z tym zgodnie z przepisami prawa Rada Miasta podejmuje 
nachwalę w sprawie obsadzenia mandatu Radnego Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – obowiązkiem kancelarii rady było 
wystąpienie do Pani Stanisławy Watrakiewicz o złoŜenie oświadczenia. Takie oświadczenie 
Pani Radna złoŜyła. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie obsadzenia mandatu radnego Miasta Ostrołęki.  
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
Prezydent Janusz Kotowski – chciałem podkreślić i wyrazić radość, iŜ do grona Radnych 
dołączyła tak wyjątkowa osoba. Myślę, Ŝe Pani Radnej nie trzeba przedstawiać w naszym 
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samorządzie czy we wspólnocie Ostrołęckiej. Myślę, iŜ z doświadczenia pedagogicznego, 
samorządowego i z wielkiej ludzikiej Ŝyczliwości będziemy wszyscy korzystać. 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmian w budŜecie miasta 

Ostrołęki na 2007 rok, 
Sprawozdawcą Komisji BudŜetu i Finansów była Ewa śebrowska-Rosak. Komisja BudŜetu  
i Finansów analizowała przedmiotowy projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Miasta 
Ostrołęki na 2007 rok. Zmiany polegają na zwiększeniu dochodów w budŜecie Miasta 
Ostrołęki o 408 tyś. zł. W dziale transport i łączność zwiększenia planu zakupów 
inwestycyjnych, po złoŜeniu ofert okazało się, Ŝe brakuje nam troszkę pieniędzy na 
planowane inwestycje i naleŜy zwiększyć środki w budŜecie. W dziale Oświata  
i Wychowanie zmiana polega na zwiększeniu dotacji celowej o kwotę 8410 zł. Komisja 
BudŜetu i Finansów wnioskuje jednomyślnie o przyjęcie projektu uchwały. 
Radny Tadeusz Kaczyński – chciałbym zapytać o środki na budowę ulicy Lenartowicza. 
Ulica Lenartowicza jest dwa lata w budŜecie jak na obecną chwilę nic się tam nie dzieje, 
przesunięty jest termin realizacji do 2009 roku, chociaŜ była wprowadzona 2006 roku. 
Dlaczego środki z tej inwestycji zostały zdjęte i inwestycja została przełoŜona na kolejny rok. 
Prezydent Janusz Kotowski – jeśli chodzi o budowę ulicy Lenartowicza jest rzeczą 
oczywistą, Ŝe nie ma dyskusji, Ŝe jest to inwestycja bardzo potrzebna. Rację ma Pan 
Kaczyński, Ŝe to wszystko trwa zbyt długo, parę obiektywnych trudności zaistniało, zbyt mała 
mobilizacja. Słusznie zauwaŜył Pan Kaczyński, Ŝe to juŜ nie pierwszy rok mówimy o tym 
zadaniu inwestycyjnym a efektów jakby nie widać.  
p.o. Dyrektor Wydziału Inwestycji Maria Bednarczyk – inwestycja w roku bieŜącym była 
przewidziana do przeprowadzenia i rozpoczęcia procedury przetargowej, wyłonienia 
wykonawcy. Plany te zostały zmienione, zostały zaktualizowane nakłady. Zadanie rozpocznie 
się w 2008 roku a zakończy w 2009 roku. W tym roku przeprowadzimy zamówienie 
publiczne na wykonawcę. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie zmian w budŜecie miasta Ostrołęki na 2007 rok, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 

Ośrodkowi Pomocy Rodzinie w Ostrołęce, 
Sprawozdawcą Komisji Rodziny Zdrowia i Polityki Społecznej była Przewodnicząca Magda 
Jaworowska. Komisja Rodziny Zdrowia i Polityki Społecznej w pierwszym czytaniu 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały i wnosi o przyjęcie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – chciałbym zwrócić uwagę na jeden punkt, jeśli chodzi 
o zadania własne w § 3 ust. 3 pkt 15 myślę, Ŝe te sformułowanie jest niedookreślone, 
sprawianie pogrzebu, trzeba byłoby to uściślić, Ŝeby nie było wątpliwości.  
Prezydent Janusz Kotowski -  kierunkowo w moim przekonaniu to jest tak, Ŝe Miejski 
Ośrodek Pomocy Rodzinie otacza opieką osoby  co do których jest jasne wskazanie 
wynikające  
z innych dokumentów. Oczywiście moŜna iść taką drogą, którą wskazuje Tadeusz Kaczyński 
osoby uprawnione czy to w przypadku doŜywiania czy pochówku. Statut odnośni się do 
innych dokumentów, które określają sprawy pomocy społecznej i nie zawsze musi  
w kaŜdym punkcie precyzować. W moim przekonaniu są pewne przypomnienia w Statucie 
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czy teŜ określone obszary natomiast, co do szczegółowych rozstrzygnięć to jakby sama 
zasada obejmowania osób pomocą społeczną by tu była wyznacznikiem. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Rodzinie ElŜbieta Mierzejewski - 
Nicewicz – jeŜeli chodzi o sprawienie pogrzebu to dotyczy to osób, które nie są ubezpieczone 
i nie mogą korzystać z zasiłków z ZUSu, KRUSu, z zasiłków pogrzebowych. W takich 
sytuacjach są przeprowadzane wywiady środowiskowe ustalające sytuację danej osoby i jest 
badana sytuacja materiano - bytowa u osób zobowiązanych do alimentacji. Jakie osoby są  
w trudnej sytuacji to dokładniej precyzuje ustawa o pomocy społecznej, jeŜeli osoby spełniają 
te kryteria ustawy, to tym osobom sprawiamy pogrzeb. 
Radny Tadeusz Kaczyński – jeŜeli taka jest interpretacja i to wynika z ogólnych przepisów 
dotyczących opieki społecznej to myślę, tylko ten zapis sprawianie pogrzebu w tym osobom 
bezdomnym jest zbędny.  
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Rodzinie ElŜbieta Mierzejewski - 
Nicewicz – jeŜeli chodzi o ten zapis to jest to dokładnie zapis przepisany z ustawy o pomocy 
społecznej w takim brzmieniu jak to precyzuje ustawa o pomocy społecznej. 
Radny Tadeusz Kaczyński – czy regulamin organizacyjny nie powinien być uzgadniany, 
zatwierdzany przez Prezydenta.  
Radca Prawny Janusz Kobyliński – regulacja jest dowolna w tym zakresie. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Rodzinie 
 w Ostrołęce, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2007 r., 

Sprawozdawcą Komisji BudŜetu i Finansów była Ewa śebrowska-Rosak. Członkowie 
Komisji rozpatrywali projekt uchwały która jest uchwałą zmieniającą poprzednią uchwałę 
 w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2007 r. Powiat Ostrołęka otrzymał dodatkowe 
środki od Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Aby te 
środki były uruchomione potrzebna jest uchwała Rady Miasta w związku z tym 
zaproponowano po uwzględnieniu juŜ otrzymanych środków nowy podział, nowe 
rozdysponowanie, na poszczególne zadania. NaleŜy dodać, iŜ projekt został pozytywnie 
zaopiniowany przez Powiatową Radę Osób Niepełnosprawnych w Ostrołęce. Komisja 
BudŜetu i Finansów w wyniku rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zadań, na 
które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
 w 2007 r., wnioskuje jednomyślnie o przyjęcie tego projektu bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – otworzył dyskusję odnośnie tego 
punktu. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2007 r., 
Głosowanie: 
Za – 20 
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Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia najniŜszego 

wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej 
Placówce Opiekuńczo - Wychowawczej w Ostrołęce, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Karta Nauczyciela, 

Sprawozdawcą Komisji BudŜetu i Finansów była Ewa śebrowska-Rosak. Członkowie 
Komisji rozpatrywali projekt uchwały z uzasadnienia wynika, Ŝe dotychczas obowiązywało 
najniŜsze wynagrodzenie w kwocie 400 zł., po zmianach najniŜsze wynagrodzenie 
wynosiłoby 450 zł., dotyczy to najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
zatrudnionych w Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo - Wychowawczej w Ostrołęce, do 
których nie stosuje się przepisów ustawy – Karta Nauczyciela. Po rozpatrzeniu projektu 
uchwały Komisja BudŜetu i Finansów wnioskuje jednomyślnie o przyjęcie przedmiotowego 
projektu uchwały bez poprawek. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – Radni jak sądzę przyjrzeli się sprawie jest to 
pozytywny kierunek działań miasta, nietakt dawno próbowaliśmy w miarę moŜliwości 
zwiększyć grosik w innym obszarze działań miasta związanych z oświatą. Te zmiany nie są 
jakieś zasadnicze, ale przynajmniej drobny grosz osobom bardzo nisko uposaŜonym jest 
dokładany. W takich proporcjach stać miasto, Ŝebyśmy takie podwyŜki wprowadzali. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo - Wychowawczej  
w Ostrołęce, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Karta Nauczyciela, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie akceptacji wartości jednego 

punktu w złotych dla pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej Placówce 
Opiekuńczo – Wychowawczej w Ostrołęce, do których nie stosuje się przepisów 
ustawy – Karta Nauczyciela, 

Sprawozdawcą Komisji BudŜetu i Finansów była Ewa śebrowska-Rosak. Członkowie 
Komisji rozpatrywali projekt uchwały, który dotyczy akceptacji wartości jednego punktu 
w złotych 5,50 zł. i nie zmienia kwoty. Przedkłada się projekt uchwały, dlatego Ŝe 
Wielofunkcyjna Placówka Opiekuńczo - Wychowawcza jest jednostką organizacyjną pomocy 
społecznej i naleŜy dla pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej Placówce 
Opiekuńczo – Wychowawczej w Ostrołęce, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 
Karta Nauczyciela, podjąć odrębną uchwałę. Komisja BudŜetu i Finansów wnioskuje 
jednomyślnie o przyjęcie przedmiotowego projektu uchwały bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – otworzył dyskusje w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie akceptacji wartości jednego punktu w złotych dla 
pracowników zatrudnionych w Wielofunkcyjnej Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej  
w Ostrołęce, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Karta Nauczyciela, 
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Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie pozbawienia niektórych ulic 

kategorii dróg gminnych i zaliczenia ich do kategorii dróg powiatowych na terenie 
miasta Ostrołęki, 

Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Krzysztof Majkowski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska w wyniku rozpatrzenia projektu uchwały Rady Miasta 
w sprawie pozbawienia niektórych ulic kategorii dróg gminnych i zaliczenia ich do kategorii 
dróg powiatowych na terenie miasta Ostrołęki, jednomyślnie wnioskuje o przyjęcie projektu 
uchwały bez poprawek. 
Radny Tadeusz Kaczyński – nie zabierałbym głosu, Ŝebym znał przesłanki uzasadnienia 
projektu tej uchwały, posiadam projekt uchwały bez uzasadnienia. Czy takie uzasadnienie 
jest, jak tak to proszę o jego przedstawienie. 
p.o. Dyrektora Wydziału Dróg Danuta Krajanowska - zgodnie z art. 6a ust. 2 oraz art. 10 
ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych ( tekst jednolity Dz.U. z 2007r. 
Nr 19, poz. 115) przedkładam projekt uchwały, celem zaliczenia do kategorii dróg 
powiatowych ulicy Rolnej na odcinku od skrzyŜowania z ulicą śołnierzy Armii Krajowej do 
ulicy Goworowskiej oraz ulicy Korczaka - od skrzyŜowania z ulicą Sienkiewicza do 
skrzyŜowania z ulicą Goworowską. Obydwie drogi spełniają wymagania stawiane drogom 
powiatowym. Zaliczenie tych dróg do kategorii dróg powiatowych pozwoli na ich utrzymanie 
w wyŜszym standardzie. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – przypilnujemy, aby pełne druki do wszystkich 
Radnych były dostarczane. To co Pani Dyrektor wspomniała jest naszą główną przesłanką, 
czasem przy zmianie kategorii dróg jest nowa szansa Ŝeby pozyskać środki zwłaszcza 
zewnętrzne na utrzymanie i podwyŜszenie standardu dróg. 
Radny Tadeusz Kaczyński – w uzasadnieniu jest napisane w ostatnim zdaniu wyjaśnienie. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie pozbawienia niektórych ulic kategorii dróg gminnych 
i zaliczenia ich do kategorii dróg powiatowych na terenie miasta Ostrołęki, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie wyraŜenia zgody na 

odstąpienie od odwołania darowizny, 
Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Krzysztof Majkowski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska w wyniku rozpatrzenia projektu uchwały Rady Miasta 
w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny, jednomyślnie wnioskuje 
o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – otworzył dyskusję odnośnie tego 
punktu. 
Głosów w dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny,  
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia nazw ulic  

w mieście Ostrołęka, / dot. ulic Sztabowej i Szańcowej połoŜonych na osiedlu „Łazek”, 
w rejonie ulicy Fortowej /, 

Sprawozdawcą Komisji Promocji i Kultury była Przewodnicząca Maria Rochowicz. Komisja 
Promocji i Kultury pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały i wnioskuje o jego przyjęcie. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – otworzył dyskusję odnośnie tego 
punktu. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – gdy chodzi o ustalenie nazw ulic to rzecz jasna róŜnie 
ten proces przebiega czasem budzi wielką dyskusję gdy są wielkie zmiany, czasem dość 
spokojnie przebiega. Trzeba powiedzieć, gdy chodzi o sam pomysł czy jakieś kierunki działań 
to bez wątpienia to jedną z waŜnych przesłanek jest porządek czy nawiązywanie do ulic juŜ 
istniejących. Ulica Sztabowa i Szańcowa nawiązują do ulic juŜ istniejących i do pewnej 
historii, która z miejscami lub okolicą się wiąŜe jak wiemy jest tam w pobliŜu ulica Fortowa, 
Redutowa stąd ta propozycja ulic Szańcowa, Sztabowa wkomponowuje się w całość. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia nazw ulic w mieście Ostrołęka, / dot. ulic 
Sztabowej i Szańcowej połoŜonych na osiedlu „Łazek”, w rejonie ulicy Fortowej /, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia nazw ulic  

w mieście Ostrołęka, / dot. ulicy 5. Pułku Ułanów połoŜonej na osiedlu  
„Wojciechowice” /. 

Sprawozdawcą Komisji Promocji i Kultury była Przewodnicząca Maria Rochowicz.  Zmiana 
dotyczy technicznej poprawki, polega ona będzie na zapisie zamiast cyfry rzymskiej będzie 
cyfra arabska. Komisja Promocji i Kultury pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały  
i wnioskuje o jego przyjęcie. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – otworzył dyskusję odnośnie tego 
punktu. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – jak słusznie juŜ Przewodnicząca komisji wspomniała 
jest to problem tylko porządkujący, chcę podkreślić, Ŝe w tej kadencji czekają nas bardzo 
powaŜne dyskusje, co do zmian nazw ulic, tu jest sprawa tylko formalna 
Radny Wiesław Szczubełek – chciałbym zapytać, dlaczego jest taka zmiana 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – wynika to z zasady liczebników porządkowych, 
wskazują na to zasady pisowni i ułatwienie w odczytywaniu nazwy. 
Radna Maria Rochowicz – zmiana ta nie będzie się wiązała ze zmianą przez mieszkańców 
dowodów osobistych i innych dokumentów.  
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia nazw ulic w mieście Ostrołęka, / dot. ulicy 5. Pułku 
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Ułanów połoŜonej na osiedlu „Wojciechowice” /. 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie powołania Zespołu do 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych, 
Sprawozdawcą Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców był Wiesław 
Szczubełek. Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców pozytywnie 
rozpatrzyła projekt uchwały i prosi o jego przyjęcie. Prawo o ustroju sądów powszechnych 
nakłada na Radę Miasta obowiązek powołania Zespołu, który przedstawi Radzie Miasta na 
sesji swoją opinię o zgłaszanych kandydatach. Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców rekomenduje Radzie Miasta taki projekt. Projekt pierwszy, który tylko powoła 
zespół, natomiast opinie, co do poszczególnych kandydatów będziemy rozpatrywali na 
następnej sesji. Ten projekt uchwały wywołał dość obszerną dyskusję członków komisji  
z udziałem prawnika tegoŜ urzędu. 
Radny Dariusz Maciak - chciałbym prosić przed rozpoczęciem dyskusji Pana Lesława 
Chojnowskiego, który był w poprzedniej kadencji Przewodniczącym takiego zespołu, aby 
powiedział ile spotkań się odbyło, Ŝeby Radni wiedzieli, na czym praca w tym zespole polega. 
Radny Lesław Chojnowski – praca takiego zespołu polegała na odbyciu jednego, moŜe 
dwóch czasami nawet trzech takich spotkań. Dotyczy to wystąpień do organów, które maja 
takie uprawnienia Ŝeby określić czy osoba, była karana czy teŜ nie. Czy dokumenty są 
kompletne czy teŜ nie i czy dana osoba spełnia wszelkie wymogli Ŝeby zostać ławnikiem. 
Radny Wiesław Szczubełek – dla czystości sprawy chciałbym omówić procedurę ze 
zgłaszaniem poszczególnych kandydatów. Chcę się upewnić czy ja dobrze to rozumuję. 
W pierwszej kolejności powinniśmy zgłosić kandydata na Przewodniczącego zespołu 
następnie minimum 5 kandydatów na członków zespołu. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – uwaŜam, Ŝe jest to błędne 
rozumowanie, poniewaŜ powinniśmy wybrać członków tego zespołu a oni spośród siebie 
wybiorą Przewodniczącego tego zespołu.  
Radca Prawny Janusz Kobyliński - ustawa prawo o ustroju sądów powszechnych mówi 
tylko jednym zdaniem, Ŝe nie reguluje kwestii procedowania w tym zakresie.  
Radny Tadeusz Kaczyński – trudno się zgodzić z tą teorią, którą Pan Przewodniczący tu 
głosi, poniewaŜ uzasadnieniu i w projekcie uchwały jest zupełnie coś innego. 
Przewodniczącego i pozostałych członków zespołu wybiera Rada Miasta, tu powinniśmy 
mieć tych kandydatów, którzy wyraŜą zgodę bycia w tym zespole i tu moŜemy glosować 
i wybierać. Odrębnie jest funkcja Przewodniczącego zespołu, odrębnie pozostałych członków, 
zespołu. Zgodnie z projektem uchwały naleŜałby najpierw wybrać Przewodniczącego zespołu 
a później członków to wynika z uzasadnienia projektu uchwały. 
Radny Dariusz Maciak – zwyczajowo było tak, Ŝe Radni poprzedniej kadencji nie 
ingerowali w wybór Przewodniczącego zespół sam się konstytuował. Zgłoszeni sędziowie nie 
kandydowali na Przewodniczącego, poniewaŜ do tych sądów wybieramy ławników.  
W poprzedniej kadencji komisja Prawa Porządku Publicznego przy Współpracy  
z Samorządami Mieszkańców wybierała i przedstawiała Radzie kandydatów. W związku  
z tym pomyśleliśmy, Ŝe cała Rada ma prawo zgłaszania kandydatów do zespołu. 
Radca Prawny Janusz Kobyliński - ustawa prawo o ustroju sądów powszechnych mówi 
tylko jednym zdaniem, Ŝe nie reguluje kwestii procedowania w tym zakresie. Po rozmowach 
na Komisji Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców wydrukowałem kilka uchwał 
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jak inni w kraju robią np. w Gdyni są podane osoby i jakie funkcje pełnią w Radzie. 
Radny Tadeusz Kaczyński – jedynym wyjściem byłoby wykreślenie z projektu uchwały 
Przewodniczącego zespołu i wtedy Rada wybiera członków zespołu. JeŜeli Rada się zgodzi to 
moŜemy wykreślić Przewodniczącego zespołu i wtedy zespół sam się ukonstytuuje. 
Prezydent Janusz Kotowski -  podzielam głos Pana Kaczyńskiego jeŜeli chcielibyśmy być 
zgodnie z uzasadnieniem to takie zmiany powinniśmy wprowadzić. Wnoszę to jako 
autopoprawka. 
Radny Dariusz Maciak – czy ten zespół powinien się od razu ukonstytuować? 
Radny Wiesław Szczubełek – wydaje mi się, Ŝe takie ukonstytuowanie mogłoby się odbyć 
na pierwszym spotkaniu. 
Radny Dariusz Maciak – do zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych proponuję Pana Marka Sutnika 
Radny Marek Sutnik  - wyraŜam zgodę 
Radny Tadeusz Kaczyński – proponuje Lesława Chojnowskiego 
Radny Lesław Chojnowski - wyraŜam zgodę 
Radny Wojciech Zarzycki – proponuję Adama Kurpiewskiego 
Radny Adam Kurpiewski - wyraŜam zgodę 
Radny Marek Sutnik  - proponuje Dariusza Bralskiego 
Radny Dariusz Bralski – wyraŜam zgodę 
Radny Dariusz Maciak – proponuję Wiesława Szczubełka i Irenę Nosek 
Radna Irena Nosek – wyraŜam zgodę. 
Radny Wiesław Szczubełek –wyraŜam zgodę 
Radny Dariusz Maciak – stawiam wniosek o zamknięcie listy. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Dariusza Maciaka  
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Wniosek została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie powołania Zespołu do zaopiniowania kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych, 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zaciągnięcia poŜyczki 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Skarbnik Miasta BoŜena Gutowska- Jezierska – postanawia się zaciągnąć długoterminowa 
poŜyczę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w wysokości 1.350.000 zł., w tym w roku 2007 – 400.000 zł. i w roku 2008 – 950.000 zł., na 
realizację zadania inwestycyjnego, pn. „termomodernizację obiektu Gimnazjum Nr 2”, 
pozwoli na wymianę stolarki okiennej i drzwiowej oraz docieplenie ścian zewnętrznych  
i stropodachu w obiekcie Gimnazjum. Źródłem dochodu, z którego poŜyczka zostanie 
spłacona, będą wpływy z tytułu podatku od nieruchomości – ( dział 756, rozdz. 75615,  
§ 0310). Spłata poŜyczki nastąpi w latach 2009 – 2013. 
Prezydent Janusz Kotowski – chciałem potwierdzić to, co jest przekonaniem nas wszystkich 
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gdy chodzi o samo zadanie, na co byśmy tę poŜyczkę zaciągali. Bardzo korzystną poŜyczkę  
z moŜliwościami umorzeń. Czas najwyŜszy Ŝebyśmy wspólnie powalczyli o Gimnazjum Nr 2, 
o warunki pracy dla nauczycieli i nauki dla młodzieŜy są bardzo trudne i to zadanie, jeśli 
państwo podejmiecie uchwałę będzie zmierzać do konkretnej realizacji. Udało nam się 
poprzez pracę Urzędu, Samorządu uporządkować te sprawy, które blokowały zadbanie 
 o Gimnazjum Nr 2. 
Radny Wiesław Szczubełek – chciałbym poinformować, Ŝe Komisja Prawa i Współpracy  
z Samorządami Mieszkańców miała moŜliwość i przyjemność rozpatrzeń projekt tej uchwały 
pomimo tego, Ŝe jesteśmy w pierwszym czytaniu. Mieliśmy to szczęście, Ŝe Prezydent Miasta 
na nasza komisję złoŜył ten projekt uchwały.  
Radna Ewa śebrowska – Rosak – chciałbym powiedzieć, Ŝe w momencie, kiedy odbywało 
się posiedzenie Komisji BudŜetu i Finansów równieŜ ten materiał trafił do nas i został 
omówiony na tej komisji. Chciałbym podać, Ŝe w wyniku rozpatrzenia tego projektu uchwały 
członkowie komisji zawnioskowali o przyjęcie przedmiotowego projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie zaciągnięcia poŜyczki Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Głosowanie: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
17. Rozpatrzenie Zarządzenia Prezydenta Miasta Nr 315 / 07 z dnia 30 sierpnia 2007 r. 

w sprawie informacji o przebiegu wykonania budŜetu Miasta Ostrołęki oraz  
o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za  
I półrocze 2007 r. 

Sprawozdawcą Komisji BudŜetu i Finansów była Ewa śebrowska-Rosak. Podczas obrad 
komisji trwała oŜywiana dyskusja w sprawie wykonania budŜetu. Chciałabym dodać, Ŝe 
dyskusja dotyczyła wydatków inwestycyjnych, poniewaŜ przy wydatkach inwestycyjnych to 
wykonanie było najniŜsze. Niemniej jednak padały pytania i odpowiedzi. W wyniku 
rozpatrzenia zarządzenia Prezydenta Miasta Nr 315 / 07 z dnia 30 sierpnia 2007 r. w sprawie 
informacji o przebiegu wykonania budŜetu Miasta Ostrołęki oraz o przebiegu wykonania 
planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2007 r. wnioskuje 
jednomyślnie o przyjęcie przedmiotowej informacji bez poprawek. 
Sprawozdawcą Komisji Rewizyjnej był Grzegorz Płocha. Komisja pozytywnie zaopiniowała 
informację i wnioskuje o jej przyjęcie. Komisja zgłosiła wniosek do Pana Prezydenta  
o następującej treści, aby Prezydent Miasta zobowiązał do uczestnictwa Kierowników, 
Dyrektorów w posiedzeniach Komisji Rady Miasta Ostrołęki. Myślę, Ŝe obecność osób 
odpowiedzialnych za poszczególne dziedziny, działania bez wątpienia przyczyniłoby się do 
sprawniejszej pracy równieŜ i Radnych.  
Prezydent Janusz Kotowski – na początku bardzo przepraszam za faktyczne nieobecności 
przedstawicieli poszczególnych wydziałów na niektórych komisjach. Pan Grzegorz Płocha 
zwrócił słusznie uwagę, Ŝe na pewno dyskusje byłyby bardziej merytoryczne i wyjaśnienia 
bardziej konkretne. Sam teŜ w niektórych komisjach nie mogłem uczestniczyć z przyczyn 
usprawiedliwionych rozkazem, który otrzymałem. Postaram się Ŝeby tego typu sytuacje nie 
zaistniały w kolejnych naszych spotkaniach, to w kwestii przeproszenia i usprawiedliwienia. 
Chciałbym króciutko zająć się przedstawieniem pewnych uwag na temat informacji, która 
państwu przedstawiam. Obowiązek w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu budŜetu 
Miasta Ostrołęki za I półrocze został zrealizowany. Oczywiście, co do zawartości tej 
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informacji dyskusje, znaki zapytania czy uwagi są w moim przekonaniu uzasadnione. Jest to 
istotny dokument, choć oczywiście róŜne okoliczności naleŜałby wziąć pod uwagę zanim 
jakieś ostre sformułowania padną. Jestem wdzięczny Radzie Miasta, ze ostrych sformułowań 
nie było, tylko merytoryczne uwagi zwłaszcza w obszarze inwestycyjnym. Zawsze pierwszy 
budŜet w nowej kadencji samorządowej ma swoją specyfikę jest to bardzo trudny budŜet  
z jednej strony jak doskonale wiemy w zasadniczych względach przygotowuje ten budŜet 
jedna grupa samorządowa na realizację skazany jest juŜ nowy samorząd. Nie usprawiedliwia 
to sytuacji, bo zawsze moŜemy powiedzieć, Ŝe pewne zmiany zostały naniesione i moŜna było 
w tym czasie od powołania nowej Rady i nowego Prezydenta do uchwalenia budŜetu tak 
wszystko wnikliwie przeanalizować, Ŝeby się teraz nie tłumaczyć. Chcę tylko powiedzieć, Ŝe 
niektóre rzeczy nie da się wytłumaczyć. Nie jest łatwo w przeciągu miesiąca wnikliwie 
przepatrzeć budŜet Ŝeby wszystkie sprawy przewidzieć. Patrząc na te półrocze trzeba 
powiedzieć, Ŝe finanse funkcjonują. To nie jest tak, Ŝeby nie wpływały pieniądze na konto 
miasta naleŜne nam, naleŜne samorządowi to nie jest tak Ŝeby nie funkcjonowały róŜne 
jednostki czy firmy miejskie. Dochody są prawidłowe, te naleŜności z Mazowieckiego 
Urzędu Wojewódzkiego czy z Ministerstwa Finansów wpływają. Wbrew róŜnym opiniom 
państwo funkcjonuje. Oczywiście najwięcej uwag wiąŜe się ze sferą inwestycyjną i to, co jest 
wykonaniem za pierwsze półrocze tu naleŜy pochylić głowę i poprosić jeszcze o odrobinę 
wyrozumiałości. Bo te 30 % procenty, które mamy jest to zdecydowanie za mało, słuszną 
uwagą było to, o czym wspomniał Przewodniczący Kania na jednej z komisji, Ŝe jakby pełny 
ogląd będzie na koniec roku. Mówię o tym, dlatego Ŝe naleŜałby uznać, Ŝe do tej pory Rada 
Miasta na wniosek Prezydenta wiele ciekawych i waŜnych zmian do budŜetu przyjęła.  
Radny Dariusz Bralski – ja nie w kwestii rozliczania czy to w kwestii zastrzeŜeń, chciałem 
zasięgnąć informacji. Rada Osiedla Dzieci Polskich rozmawiała o projekcie remontu ulicy 
 i w trakcie tych rozmów Urząd Miasta, Rada Osiedla i Ostrołęcka Spółdzielnia 
Mieszkaniowa doszli do porozumienia tak jak jest w informacji o przebiegu wykonania 
budŜetu Miasta Ostrołęki oraz o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 
instytucji kultury za I półrocze 2007 r., Ŝe spółdzielnia przekaŜe tereny pod parkingi. Czy 
spółdzielnia dała juŜ jakieś pismo czy jakieś propozycje, czy jakiś dokument został podpisany 
w kwestii przekazania nieodpłatnego przekazania tych terenów pod te parkingi. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – sprawa jest bez wątpienia bardzo istotna zastanawiam 
się tylko czy przy naszym sprawozdaniu moglibyśmy dłuŜej o tym rozmawiać.  
p.o. Dyrektor Wydziału Inwestycji Maria Bednarczyk – obecnie z Ostrołęcka Spółdzielnia 
Mieszkaniową trwają uzgodnienia, co do formy nabycia praw do gruntu. Otrzymaliśmy 
stanowisko pisemne spółdzielni, Ŝe około 70 % mieszkańców są za tym, Ŝeby ten parking 
został wykonany, pozostaje około 30 %. Musimy porozmawiać ze spółdzielnią, Ŝe w tym 
procencie są osoby, które mogą odwołać się od pozwolenia na budowę i proces inwestycyjny 
zostanie wstrzymany. Mam juŜ ofertę projektanta, z którym uzgodniłam, Ŝe wykona prace 
projektowe, więc najdalej idącym działaniem jest nabycie praw własności do tego gruntu 
przez miasto. Zgodnie z ustawa o finansach publicznych miasto kaŜdą złotówkę moŜe 
wykorzystać w grunt będący własnością miasta.  
Radny Dariusz Bralski – wiem, Ŝe to nie jest tylko temat omawiania parkingów ulicy 
Witosa. Moje pytanie, dlatego było skierowane dzisiaj, poniewaŜ spółdzielnia jest przed 
nadzwyczajnym, walnym zgromadzeniu przedstawicieli. Na zebraniu przedstawicieli jest 
moŜliwość zbycia terenów spółdzielni. Moje pytanie jest czy jakieś drogi zostały przekazane. 
JeŜeli nie zostało to zrobione to wprowadzimy na zebraniu walnym punkt, Ŝeby te terenu 
moŜna było przekazać nieodpłatnie miastu. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – myślę, Ŝe gdyby Pan w rozmowie z Panią Dyrektor 
dokonał pewnych uzgodnień to wiedza byłaby pełniejsza.  
Radny Marek Gogulski – chciałbym dopytać o wynajem hali dla potrzeb młodzieŜy 
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szkolnej. Interesuje mnie to czy to jest opłata za kluby sportowe, które od poniedziałku do 
piątku w godzinach od 16 do 18 korzystają z hali, czy to jest ogólna opłata za to, Ŝe szkoły 
korzystają od 8 do 16. Jak równieŜ chciałbym dopytać na temat usługi hotelowej reprezentacji 
miasta piłki siatkowej w miejscowości Reda. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – jeŜeli chodzi o pierwszą sprawę to jest to naleŜność za 
stałą umowę miasta, Ŝeby zabezpieczyć bezpłatne korzystanie szkół z hali sportowej. 
Natomiast, gdy chodzi o pobyt reprezentacji to chodzi tu o reprezentację StraŜy Miejskiej. 
Radna Maria Rochowicz – chciałbym wnieść jedną uwagę formalną do sposobu 
przygotowania informacji, które otrzymaliśmy z wykonania budŜetu. Chodzi mi o to, 
Ŝebyśmy mogli dojść w pewien sposób do informacji, jaki procent w kosztach ponoszonych 
przez poszczególne jednostki jest ponoszony na czystą działalność związaną z kultura.  
W bibliotece sama wyliczyłam, Ŝe jest to około 4 % kosztów o tyle przy OCK nie byłam w 
stanie tych informacji wyliczyć. Te koszty są rozpisane na róŜne pozycje, ale tak naprawdę 
bardzo trudno jest dojść, które z nich dotyczą takich wydatków na organizację określonych 
punktów, wydarzeń kulturalnych. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – myślę, Ŝe z jednej strony informacja o przebiegu 
wykonania budŜetu ma swoje prawa, swoje rozdziały, paragrafy, które są nieczytelne, ale 
takich zapisów nie unikniemy, rozumiem Pani uwagę, pewnie łatwiej byłoby w ocenie 
pewnych zjawisk czy tendencji, które w wykonaniu budŜetu się ujawniają gdybyśmy te zapisy 
przełoŜyli na język codzienny, praktyczny. Wyjście z sytuacji byłoby takie  Ŝeby nie zarzucić 
naszych dyrektorów czy to w Urzędzie Miasta czy w jednostkach podległych dodatkową 
pracą, ale gdyby były pytania i uwagi na  komisji to wtedy te procenty moŜna by wyliczyć. 
Radny Tadeusz Kaczyński – analizując informacje z wykonania budŜetu mogłoby się 
wydawać, ze jest nieźle tak po stronie dochodów jak i wydatków. Natomiast zagłębiając się  
w poszczególne działy i rozdziały nie jest tak dobrze i tu szczególnie o tym, co mówił 
Prezydent, Ŝe nie jest dobrze po stronie wydatków inwestycyjnych to widać w dziale takim 
jak inwestycje, gospodarka mieszkaniowa gdzie wykonania wynosi 30 %. Są równieŜ działy 
gdzie wykonanie i wydatki są dobre. Uzasadnieniem mogłoby wydawać się, Ŝe pierwsze 
półrocze jest krótsze, są to procedury, przetargi, zamówienia publiczne, dokumentacja. Wiele 
zadań przechodzi z roku na rok i jest to kontynuacja od kilku lat to nie jest tak, Ŝe my mamy 
nowy budŜet i wszystko wprowadzamy, tych nowych zadań było niewiele wprowadzonych  
a mimo to zostały one juŜ zrealizowane np. wydatki inwestycyjne w dziale kultura i sport. 
Najgorzej jest w inwestycjach drogowych i tu pozwolę sobie kilka przykładów przytoczyć. Po 
stronie dochodów, jeśli Pan Prezydent mógłby wyjaśnić, dlaczego tak to jest, dlaczego tak się 
sprawy maja, z jakiego powodu nie zostało to wykonane. W załączniku nr 1 w realizacji 
dochodów mamy taką pozycję jak dzierŜawa mienia komunalnego w planie mamy 900 tyś. 
zł., wykonanie 0 zł., kolejną pozycją są wpływy z tytułu sprzedaŜy lokali wykonanie 4 % 
zdecydowanie za mało tak nie powinno być. Na  stronie 92 znajduje się taka pozycja jak 
pozyskanie środków z innych źródeł 1152 tyś. zł., wykonanie 0 zł., jeśli Pan Prezydent 
mógłby powiedzieć skąd te środki były przewidywane czy to są środki zewnętrzne i one 
wpłyną, czy jest szansa na zrealizowanie tego zadania. Przechodząc do wydatków tu jest 
znacznie gorzej i tu naleŜy powiedzieć, Ŝe tempo jest wolne tak w jednostkach 
organizacyjnych, budŜetowych jak równieŜ i w pozostałych wydatkach inwestycyjnych to jest 
w gospodarce mieszkaniowej, w działalności usługowej. Wydatki inwestycyjne powinny być 
lepiej wykorzystane i zrealizowane dla przykładu inwestycja pod nazwą kanalizacja 
deszczowa Kopernika – Sienkiewicza jest to zadanie od 2004 roku. Nie jest to nowe zadanie  
i myślę, Ŝe powinno być znacznie wcześniej i szybciej zrealizowane mamy wiele ulic, które 
zostały wprowadzone do budŜetu w latach 2006 do tej pory nie zostały wykonane Ŝadne prace 
to jest połączenie ulicy Rolnej z ulica Goworowską. Mamy remont ulicy Korczaka, który się 
ciągnie od lat. Później będziemy rozpatrywać sprawozdania w sprawie gospodarki odpadami 
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 i niestety wymiana pokryć tu równieŜ wykonanie jest 0. ChociaŜ środki są zaplanowane nie 
wiem, z jakiego powodu nie zostało to, chociaŜ w części zrealizowane. 
p.o. Dyrektora Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Romana GłaŜewska-  
umowy dzierŜawy nieruchomości są zawierane na jeden rok i opłaty są róŜne. JeŜeli umowa 
zawarta jest w czerwcu to jest ona waŜna do czerwca następnego roku płatność jest róŜna. 
Czynsz dzierŜawny był niski, ale Prezydent Miasta podpisał zarządzenie o wzroście czynszu 
dzierŜawnego. Natomiast, jeśli chodzi o sprzedaŜ lokali rzeczywiście była niska, ale z tego 
względu, Ŝe najemcy czekali na ustawę o spółdzielniach mieszkaniowych. Cześć z nich nie 
rozumiała, Ŝe my sprzedajemy mieszkania komunalne a nie spółdzielcze. My mamy róŜne 
sprawy do WSA, gdzie osoby upierają się, o nabycie lokali w myśl ustawy o spółdzielniach 
mieszkaniowych i był pewien zastój. Mój wydział pracuje tak, Ŝe wysyłamy propozycje do 
najemców o moŜliwości wykupienia lokali. Czasami brak jest zainteresowania ze strony 
najemców, ale systematycznie sprzedaŜ lokali trwa.  
Skarbnik Miasta BoŜena Gutowska - Jezierska – jeŜeli chodzi o transport i łączność na 
którą Pan Radny zwrócił uwagę są to środki zewnętrzne, które pozyskane są na ulicę Rolną  
w tym półroczu to wykonanie będzie.  
p.o. Wydziału Inwestycji Maria Bednarczyk – padły zapytania odnośnie trzech inwestycji: 
wykonanie kanalizacji na ulicy Sienkiewicza, wykonanie odcinku ulicy Rolnej i trzecie 
odnośnie ulicy Lelewela. JeŜeli chodzi o kanalizację deszczową na ulicy Sienkiewicza został 
ponownie złoŜony wniosek na wszczęcie postępowania o zamówieniu publicznym, tak jak 
było wcześniej wspomniane juŜ przez Pana Prezydenta, Ŝe przetarg został uniewaŜniony 
 z przyczyn spowodowanych przez samych wykonawców składających protesty i odwołania 
w trakcie prowadzonych procedur. Jest to inwestycja przewidziana w jezdni na ulicy 
Sienkiewicza rok bieŜący nie będzie juŜ rokiem rozpoczęcia prac ze względu na ruch 
drogowy. JeŜeli chodzi o ulicę Rolną i Lelewela jest podpisana umowa z wykonawcą, firmą 
Ostrada. Wykonawca nie zgłasza zagroŜeń na dzień dzisiejszy w wykonaniu przedmiotu 
umowy. Zostanie wykonany objazd z płyt betonowych w celu poprawienia objazdu 
mieszkańcom miasta ulicy Ogrodowej. Według zapewnieni prace mają rozpocząć się 
najpóźniej w przyszłym tygodniu zarówno na ulicy Lelewela jak i na ulicy Rolnej terminem 
zakończenia będzie miesiąc październik, jeśli chodzi o ulicę Rolną natomiast, jeśli chodzi 
 o ulicę Lelewela to będzie to na pewno przyszły rok.  
Radny Tadeusz Kaczyński – dlaczego poziom obsługi długu publicznego jest tak niski, czy 
to nie ma obowiązku regulowania tych naleŜności w terminie, poniewaŜ 20% to znacznie 
odbiega od tego co powinno być zrealizowane w tym półroczu. 
Skarbnik Miasta BoŜena Gutowska - Jezierska – w związku z tym, Ŝe obsługa długu 
publicznego dotyczy przede wszystkim odsetek od obligacji, tak się składa Ŝe płatności 
rozłoŜone są w drugim półroczu. Bardzo duŜa kwota jest w miesiącu wrześniu i miesiącu 
listopadzie jest to kwota rzędu 1 mln. zł. Oprócz pozycji na nowe obligacje wszystko zostanie 
wykonane. 
Radna Maria Rochowicz – ja tylko, Ŝeby skrócić dyskusje nad tym punktem, chciałbym 
zwrócić uwagę, Ŝe to nad czym my dyskutujemy to jest sprawozdanie za pół roku, od czerwca 
minęło tylko trzy miesiące trzeba by było te nasze niepokoje zredukować bo po tych trzech 
miesiącach te liczby mogłyby wygląda zupełnie inaczej. 
Radny Dariusz Maciak – chciałbym przypomnieć i zaprosić w imieniu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej do udziału w posiedzeniach komisji, która to otrzymuje na bieŜąco dane 
odnośnie wykonania budŜetu. 
Radny Lesław Chojnowski – na stronie 166 jest taka pozycja jak informatyka zakup sprzętu 
komputerowego wraz z oprogramowaniem poniesione wydatki to 938 zł., a w uwagach 
napisano zakupiono sprzęt komputerowy z oprogramowaniem. 
Sekretarz Miasta Mariusz Prusaczyk – ogłosiliśmy przetarg na zakup sprzętu 
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komputerowego wartości ponad 100 tyś.  zł., wynikało to z tego, Ŝe potrzebowałem czasu 
Ŝeby zdiagnozować potrzeby urzędu. JeŜeli chodzi o sprzęt komputerowy i ten zapis 
konkretnie są to zakupy bieŜące awaryjne wynikające z tego, Ŝe coś nam się popsuło 
 i musieliśmy to zakupić. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie Zarządzenie 
Prezydenta Miasta Nr 315 / 07 z dnia 30 sierpnia 2007 r. w sprawie informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu Miasta Ostrołęki oraz o przebiegu wykonania planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2007 r. 
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 3 
Zarządzenie zostało przyjęte. 
 
18. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta o zamówieniach publicznych 

udzielonych przez Miasto Ostrołęka w I półroczu 2007 roku, 
Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Krzysztof Majkowski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska wnioskuje o przyjęcie informacji Prezydenta Miasta 
 o zamówieniach publicznych udzielonych przez Miasto Ostrołęka w I półroczu 2007 roku. 
Radny Tadeusz Kaczyński – chciałbym zapytać czy tu nie ma pomyłki w tej informacji są 
dwie pozycje dotyczące tej samej dokumentacji budowlanej natomiast są dwie umowy 
dotyczy przebudowy drogi 627. Jak równieŜ chciałem zapytać czy był przetarg ogłoszony na 
bieŜące utrzymanie dróg, malowanie znaków poziomych? 
p.o. Kierownika Biura Zamówień Publicznych Katarzyna Dobkowska – Wiśniewski – 
tak jak zauwaŜył Radny Kaczyński wkradł się błąd, jeśli chodzi o pozycję 4 czyli 
opracowanie dokumentacji budowlanej i wykonawczej na przebudowę drogi numer 627  
z kanalizacją deszczową ulica Słowackiego. 
p.o. Dyrektora Wydziału Dróg Danuta Krajanowska – umowa na bieŜące utrzymanie 
oznakowania poziomego jest zawierana na dwa lata, była zawarta w tamtym roku i jeszcze 
w tym roku obowiązuje. W planie zamówień publicznych jest ujęte przeprowadzeni przetargu 
ale dopiero po nowym roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie informację 
Prezydenta Miasta o zamówieniach publicznych udzielonych przez Miasto Ostrołęka  
w I półroczu 2007 roku. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta. 
 
19. Rozpatrzenie Raportu Prezydenta Miasta z wykonania programu ochrony 

środowiska Miasta Ostrołęki na lata 2004 – 2012, 
Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Krzysztof Majkowski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska wnioskuje jednomyślnie o przyjęcie Raportu Prezydenta 
Miasta z wykonania programu ochrony środowiska Miasta Ostrołęki na lata 2004 – 2012. 
Radny Wiesław Szczubełek – raport z wykonania programu ochrony środowiska Miasta 
Ostrołęki na lata 2004 – 2012, nazwałbym go raportem z realizacji tym bardziej, Ŝe 
omawiamy pewien wycinek z trzech lat z całego programu kilkunastoletniego. Chcę zwrócić 
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uwagę, Ŝe w obydwu materiałach znajdujemy informację samokrytyczne, informacje  
o kwestiach nie zrealizowanych a zawartych w programie i znajdujemy równieŜ uzasadnienie, 
dlaczego tak się stało jak równieŜ plan, co dalej miasto zamierza z tymi tematami zrobić. 
Wspaniale, Ŝe znajdujemy takie zapisy w programie, Ŝe planujemy uszczegółowić swoje 
działania poprzez kontakt z Wojewódzkim Inspektorem Ochrony Środowiska, który poprzez 
swój monitoring zaopatrzył nas w szczegółowe informacje dotyczące naszego stanu przy 
następnym rozpatrywaniu, który będzie za dwa lata na koniec 2009 roku. Chcę powiedzieć, Ŝe 
w tymŜe czasie znajdzie się informacja, co do modyfikacji naszego programu. Zastanawiam 
się czy to nie będzie za późno czy to nie powinno być w okresie 4 lat od ogłoszenia programu, 
natomiast 2009 rok będzie to koniec 5 roku. Chciałbym skromnie zwrócić uwagę na 
gospodarowanie odpadami, którą sygnalizował Radny Kaczyński we wcześniejszym swoim 
wystąpieniu, chodzi mi o likwidację pokryć dachowych z zawartością azbestu tym nie mniej 
chcę zwrócić uwagę na taki pozytywny aspekt działalności słuŜb Prezydenta mam tu na myśli 
zawarcie w wojewódzkim planie gospodarki odpadami takich zapisów, które skutkują 
realizację regionalnego zakładu zagospodarowania odpadów w Ostrołęce. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – od 1 stycznia 2008 roku zostają  
w sposób zdecydowany zaostrzone przepisy dotyczące emisji róŜnego rodzaju związków do 
atmosfery chodzi mi, o CO2, NO2, COX, w związku z tym instalacje, które nie będą miały 
przystosowanej infrastruktury do ograniczenia emisji wskazanych parametrów, które  
w prawie ochrony środowiska będą wskazane, będą płaciły zdecydowanie większe kary niŜ 
do tej pory. Chcę państwa poinformować, Ŝe będzie to miało przełoŜenie na gminny 
 i powiatowy fundusz ochrony środowiska. Od 2008 roku dla powiatu i miasta Ostrołęki ze 
względu na to, Ŝe w Zespole Elektrowni Ostrołęka rusza instalacja oczyszczania spalin i ta  
instalacja ma za zadanie ograniczyć w sposób zdecydowany emisję SO2 dwutlenku siarki, 
który jest najbardziej kosztotwórczy jeśli chodzi o opłaty środowiskowe. W związku z tym 
jest dobra i zła wiadomość. Dobra to taka, Ŝe środowisko mamy juŜ czystsze i mieszczące się 
w tych nowych rozporządzeniach, a z drugiej strony będzie to miało przełoŜenie, jeśli chodzi  
o skutki finansowe negatywne, dlatego, Ŝe Ostrołęcka Elektrownia będzie miała sprawną 
instalację nie będzie emitować SO2 do atmosfery będą mniejsze środki odprowadzane na 
ochronę środowiska do marszałka a później w redystrybucji do powiatowego i gminnego 
funduszu ochrony środowiska. 
Radna Maria Rochowicz – mi przy czytaniu tego raportu nasunęła się pewna refleksja, Ŝe 
być moŜe zasadne byłoby umieszczanie w tym raporcie takich ogólnych informacji na temat 
działań związanych z ochroną środowiska podejmowanych przez dwie największe firmy, 
które mają wpływ na to środowisko mam tu na myśli Elektrownię i Stora Enso chodź o takie 
ogólne informacje dla mieszkańców, co się w tych firmach dzieje od strony ochrony 
środowiska. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie Raport 
Prezydenta Miasta z wykonania programu ochrony środowiska Miasta Ostrołęki na lata 2004 
– 2012, 
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Raport został przyjęty. 
 
20. Rozpatrzenie sprawozdania Prezydenta Miasta z realizacji planu gospodarki 

odpadami dla Miasta Ostrołęki na lata 2004 – 2015, 
Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Krzysztof Majkowski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
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Technicznej i Ochrony Środowiska wnioskuje jednomyślnie o przyjęcie sprawozdania 
Prezydenta Miasta z realizacji planu gospodarki odpadami dla Miasta Ostrołęki na lata 2004 – 
2015. 
Radny Tadeusz Kaczyński – jest to odpowiedni moment Ŝeby odpowiedzieć na pytanie, 
dlaczego nie zostało zrealizowane wykonanie budŜetu w tym zakresie, w zakresie usuwania 
pokryć dachowych czy to tylko środki finansowe nie zostały wykonane a rzeczówka została 
przerobiona czy jest jakiś harmonogram pracy usuwania tych pokryć dachowych. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – jakie będzie miało przełoŜenie 
według Pani wiedzy podwyŜszenie opłat z tytułu składowania odpadów komunalnych na 
składowisku komunalnych z 15 na 75 zł. od 1 stycznia 2008 roku. 
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska ElŜbieta Godlewska 
– chciałbym się ustosunkować do pierwszego zapytania a dotyczyło to wymiany pokryć 
dachowych, oczywiście dotyczy to roku 2007. Bo jeŜeli chodzi to o poprzednie lata to 
wykonywaliśmy to w 100 %, w tym roku równieŜ było przeznaczonych 150 tyś. zł. na 
wymianę pokryć dachowych a chodzi o budynek przy ulicy Partyzantów 2 prace są w trakcie, 
do końca października jest umowa i pokrycie dachowe zostanie wymienione jak równieŜ 
pokrycie dachowe na budynku przy ulicy Goworowskiej 8A teŜ jest w trakcie i do końca 
zadanie zostanie zrealizowane. Natomiast co do drugiego pytania to chciałabym się 
ustosunkować, Ŝe zgodnie z rozporządzeniem z dniem 1stycznia 2008 roku opłata 
ekologiczna wzrośnie z 15,70 gr. do 75 zł., od 1 tony. Według wstępnej analizy, jaką 
prowadziłam z OTBS zarządzającym składowiskiem, Ŝe tona składowania na składowisku 
będzie w granicach 125 do 130 zł., natomiast jak to się przełoŜy na jednego mieszkańca to 
wzrośnie to w granicach 1,50 zł. na jednego mieszkańca. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie 
sprawozdania Prezydenta Miasta z realizacji planu gospodarki odpadami dla Miasta Ostrołęki 
na lata 2004 – 2015, 
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
21. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta o realizacji uchwały Nr 30/V/2003 r.  

z dnia 20 lutego 2003 r. Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przyjęcia Programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta Ostrołęki w latach 2003 – 2007 za 
2006 rok,   

Sprawozdawcą Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska był Krzysztof Majkowski. Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska wnioskuje jednomyślnie o przyjęcie informacji 
Prezydenta Miasta o realizacji uchwały Nr 30/V/2003 r. z dnia 20 lutego 2003 r. Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie przyjęcia Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta 
Ostrołęki w latach 2003 – 2007 za 2006 rok,   
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – otworzył dyskusję odnośnie projektu 
uchwały. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie informacji 
Prezydenta Miasta o realizacji uchwały Nr 30/V/2003 r. z dnia 20 lutego 2003 r. Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie przyjęcia Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem miasta 
Ostrołęki w latach 2003 – 2007 za 2006 rok,   
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Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Informacja została przyjęta. 
 
22. Przyjęcie sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności w okresie od 1 czerwca 

2007 roku do 31 sierpnia 2007 roku. 
Radny Tadeusz Kaczyński – po raz kolejny otrzymaliśmy sprawozdawanie z działalności 
Prezydenta na sesji, nie wiem czy to będzie juŜ stała praktyką, Ŝe będziemy te sprawozdania 
otrzymywać na sesji. Trudno jest przejrzeć ten materiał, jest on obszerny 50 stron takiego 
formatu, nie ma fizycznej moŜliwości zapoznać się z tym materiałem, dlatego trudno mi 
będzie o przyjęcie tej informacji. Stąd prośba, Ŝeby na kolejne sesje te materiały były 
rozdawane  
z jednodniowym wyprzedzeniem. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski -  mogę tylko z przykrością powiedzieć, Ŝe nie znam do 
końca powodów tej sytuacji powtarzającej się, przed chwilą nabyłem informację, Ŝe cześć 
osób otrzymała ten materiał na komisjach, oczywiście nie jest to wytłumaczenie bo Ci którzy 
je otrzymali mogli się z tym zapoznać na komisjach natomiast Ci którzy nie uczestniczą  
w posiedzeniach komisji nie mają takiej moŜliwości. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – poddał pod głosowanie 
sprawozdania Prezydenta Miasta z działalności w okresie od 1 czerwca 2007 roku  
do 31 sierpnia 2007 roku. 
Głosowanie: 
Za – 13 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 2 
Sprawozdanie zostało przyjęte. 
 
23. Informacja o złoŜonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych na nie przez 

Prezydenta Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  – chciałem Państwa poinformować, Ŝe 
wpłynęły interpelacje od Radnego Dariusza Maciaka, Radnego Tadeusza Kaczyńskiego, 
Radnego Dariusza Bralskiego, Radnego Wiesława Stypińskiego.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – chciałem podkreślić, Ŝe interpelacje wpływają 
systematycznie jest to bez wątpienia dowód pracy Radnych nie tylko na sesjach i komisjach, 
ale i w codzienności. Są to róŜne interpelacje często dotyczące bardzo konkretnych potrzeb, 
zgłaszania konkretnych uwag, zwłaszcza spraw inwestycyjnych, w miarę moŜliwości staramy 
się odpowiadać, choć często jest tak, Ŝe odpowiedzi nie jest ostatecznym rozwiązaniem 
sprawy, nie wiąŜe się to z tym, Ŝe pracownicy Urzędu Miasta nie chcą zrealizować 
wszystkich pomysłów, oczekiwań czy teŜ wniosków Radnych i Przewodniczących 
Samorządów Osiedlowych. Chciałem zwrócić uwagę na interpelacje, która kilka dni temu 
wpłynęła ja oczywiście przygotuję odpowiedź, jest to bardzo ciekawa rzecz. Autorem tej 
interpelacji jest Radny Dariusz Maciak osoba, która najwięcej pisze w klasyfikacji 
interpelacji. Nie mówię tego w formie pochwały, czasem moŜna byłoby wprost powiedzieć  
a nie od razu interpelować. Chcę zwrócić uwagę, bo rzecz jest niezwykle ciekawa, takie 
pomysły juŜ wcześniej w zarysie się pojawiały, natomiast Przewodniczący Maciak zgłosił 
problem, który doprowadziłby do zwiększenia bezpieczeństwa w mieście, chodzi o to, Ŝeby 
miasto zaangaŜowało się razem z komendą Policji w organizowanie patroli w mieście. 
Radny Dariusz Maciak – tak jak napisałem w interpelacji taki pomysł podsunęła mi moje 
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klubowa koleŜanka Pani Maria Rochowicz. Ja tylko postanowiłem się temu bliŜej przyjrzeć. 
Skontaktowałem się z samorządem miasta Katowic, tam to juŜ funkcjonuje od kilku miesięcy. 
Nie mają jeszcze konkretnych wniosków, co do realizacji, ale sam jakby pomysł i moŜliwość 
współtworzenia go przez kaŜdego mieszkańca wart jest myślę godzien uwagi. Natomiast, jeśli 
Pan pozwoli, chciałbym poprosić o głos. 
 
24. Oświadczenia Radnych. 
Radny Dariusz Maciak – w obradach dzisiejszej sesji nie ma spraw róŜnych natomiast 
dokładnie przedwczoraj Komisja Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców 
zajmowała się projektem odpowiedzi na skargę, tenŜe projekt przyjęła i tylko, dlatego 
państwo go nie mają, Ŝe nie dalej jak wczoraj wpłynęły dodatkowe informacje od Wojewody 
Mazowieckiego w tejŜe sprawie. Mam do Państwa ogromną prośbę o przegłosowanie 
informacji od Wojewody Mazowieckiego oraz przegłosowanie dodatkowego punktu do 
naszego porządku obrad, o co bardzo proszę i składam taki wniosek o wprowadzeni do 
porządku obrad punktu projektu odpowiedzi na skargę. Prosiłbym Państwa o chwilę 
cierpliwości a Przewodniczącego o 10 minut przerwy, która pozwoli nam się zebrać w pokoju 
Radnych i przygotować Państwu troszkę zmodyfikowany projekt, bo te dokumenty z wczoraj 
mają wpływ na odpowiedź. Powodem tego są terminy, które naglą.  
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski –  sprawy, które porusza Pan Dariusz 
Maciak będziemy realizować w punkcie następnym gdzie będą Komunikaty i sprawy 
organizacyjne. Myślę, Ŝe w tej chwili powinniśmy zająć się punktem oświadczeń Radnych. 
Radny Dariusz Maciak – wydaje mi się, Ŝe projekt odpowiedzi na skargę nie mieści się  
w oświadczeniach Radnych ani w komunikatach i sprawach organizacyjnych chciałbym, aby 
wypowiedział się na ten temat radca prawny. 
 
25. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski –   chciałbym zapytać o wykładnię 
prawną nad wnioskiem Pana Dariusza Maciaka Pana Mecenasa.  
Radca Prawny Janusz Kobyliński – moim zdaniem wniosek jest uzasadniony nie jest to 
sprawa organizacyjna Rady. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski –   czy w tym punkcie moŜemy 
przegłosować zmianę porządku obrad dotyczącego wprowadzenia punktu o który wnioskuje 
Radny Dariusz Maciak.  
Radca Prawny Janusz Kobyliński – jesteśmy między punktami ustawa nie mówi, kiedy 
moŜna zmieniać w literaturze przedmiotu, przyjmuje się, Ŝe jeŜeli jest zgoda, o której mowa  
w art. 20 ustawy o samorządzie, czyli bezwzględna większość ustawowego składu moŜna 
zmienić porządek obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski  –   czyli po zakończeniu tego punktu 
moŜemy wprowadzić punkt o który wnioskuje Radny Dariusz Maciak. 
Radca Prawny Janusz Kobyliński –  tak juŜ robiliśmy. 
Radna Magdalena Jaworowska – w dniu dzisiejszym mija 10 rocznica śmierci  
Ks. Antoniego Pęksy długoletniego Proboszcza parafii pod wezwaniem świętego Wojciecha 
w Wojciechowicach. Był to wspaniały Kapłan, który pozostawił po sobie wiele dobra. Za 
dusze Ks. Antoniego Pęksy dziś o godzinie 17 w kaplicy cmentarnej przy ulicy Krańcowej 
zostanie odprawiona msza święta po mszy zostaną złoŜone kwiaty na grobie księdza.  
W imieniu księŜy palotynów, rodziny oraz własnym serdecznie Państwa zaprasza. 
Radny Lesław Chojnowski – w imieniu Dyrekcji ZSZ Nr 1 chciałbym zaprosić na 
spotkanie, które odbędzie się w sobotę o godz. 10, będzie to prezentacja firmy MTS,  
a dotyczyć będzie nowoczesnych środków dydaktycznych związanych bezpośrednio  
z wynikami egzaminów zawodowych. 
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Radny Dariusz Maciak – chciałbym zakomunikować, Ŝe skład Komisji ds. przyznawania 
odznaki uzupełnił Przedstawiciel Samorządów Osiedlowych wybrany jednogłośnie głosami 
12 za Pan Andrzej Rykowski Przewodniczący Osiedla „Stare Miasto”. Po drugie zwracam się 
do Radnych zasiadających w zespole do spraw opiniowania kandydatów na ławników jakby 
szczególnie sprawdzili taką sytuację czy ona nie eliminuje bycia kandydatem na ławnika. 
Chodzi mi o sytuacje, kiedy kandydat na ławnika ma postępowanie prokuratorskie, o ile mi 
wiadomo to kilku kandydatów na takie postępowanie. 
Radny Grzegorz Płocha – chciałbym przedstawić wyniki pracy podkomisji Komisji 
Rewizyjnej powołanej w celu dokonania kontroli w zakresie analizy oświadczeń  
o niekaralności pracowników samorządowych oświaty. /Zał. Nr 2/ 
Radna Maria Rochowicz – z tego, co wiem zdarzyła się waŜna sprawa, na która czekaliśmy 
wszyscy, zostały podpisane dokumenty dotyczące strefy z tego co wiem odbyła się dzisiaj 
konferencja prasowa i chciałbym aby Prezydent podzielił się z nami kilkoma słowami radości.  
Prezydent Miasta Janusz Kotowski -  od początku chciałem podzielić się wielką radością 
 i złoŜyć całej Radzie serdeczne podziękowania za dotychczasową pracę. Ten rok nawet jak 
rozpatrywaliśmy dzisiaj informację o wykonaniu budŜetu i tam w sprawach inwestycyjnych 
nie mamy, czym się pochwalić to jednak zasadniczy punkt naszej pracy samorządowej został 
osiągnięty. We wtorek w godzinach wieczornych Pan Premier podpisał odpowiednie 
dokumenty związane z utworzeniem w Ostrołęce specjalnej strefy ekonomicznej. Jak wiecie 
państwo wiele trudu nas to kosztowało Rada cierpliwie podejmowała uchwały odnośnie 
strefy. 
Radna Maria Rochowicz- dziękujemy za to obszerne wyjaśnienie, w imieniu Radnych  
i mieszkańców chcieliśmy Panu, Panie Prezydencie podziękować za umiejętność współpracy 
z Rada Miasta, Posłem myślę, Ŝe to będzie zupełnie nowy impuls do rozwoju miasta 
Ostrołęki. Oczywiście jest to wielka nadzieja dla firmy, z której ja jestem. 
Radny Tadeusz Kaczyński – chciałbym zapytać, dlaczego Pan Maciak nie wspomniał 
wcześniej na początku sesji jak, ustaliliśmy porządek sesji czy przemilczał to świadomie czy 
nieświadomie.  
Radny Dariusz Maciak – myślałem o sprawach związanych z sesją, nie chcę szukać 
powodów, dlaczego w obradach sesji nie ma spraw róŜnych, bo oczywistym jest, Ŝe wszystkie 
takie sprawy są w tym punkcie omawiane.  
Radny Tadeusz Kaczyński – nie jest moŜliwe wprowadzeni do porządku sesji spraw 
róŜnych, poniewaŜ tego nie przewiduje Statut.  
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie wniosek 
Radnego Dariusza Maciaka 
Głosowanie: 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Wniosek zostało przyjęty. 
Radny Dariusz Maciak – przeczytał odpowiedź skargi /Zał. Nr 3/ 
Radna Maria Jaworowska - powinniśmy podejść do tego bardziej odpowiedzialnie, 
poniewaŜ reprezentujemy mieszkańców. 
Radny Tadeusz Kaczyński – mam prośbę do Przewodniczącego Maciaka, czego skarga 
dotyczy, bo w odpowiedzi mamy krótką zwięzłą informację. 
Radny Dariusz Maciak – czy na sali jest obecny przedstawiciel Wydziału Oświaty z Urzędu 
Miasta. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – sprawa, którą państwo rozpatrujecie jest z kategorii 
takich, które pokazują róŜnice w pewnym podejściu do czegoś, co moŜemy nazwać kontrolą, 
wizytą kontrolująca w róŜnych podmiotach działających na tereni Miasta Ostrołęki. Ta 
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sprawa dotyczy szkoły niepublicznej, która działa w Ostrołęce i która otrzymuje od miasta 
dotacje. 
Radny Dariusz Maciak – kontrola została przeprowadzona 24 lipca 2007 roku przez Panią 
Liliannę Kościuk pracownika Urzędu Miasta, w tejŜe szkole na to postanowienia 
Przewodniczący Rady Miasta otrzymuje 16 lipca 2007 roku wniosek o uchylenie decyzji 
Wiceprezydenta dostarczonej w dniu 13 lipca 2007 roku dotyczącej przeprowadzenia kontroli 
w szkołach ponadgimnazjalnych prowadzonych przez SiG. Prośba wynika z tego, Ŝe podobna 
kontrola obejmująca znacznie większy zakres została przeprowadzona na wniosek Prezydenta 
Miasta Ostrołęki oraz na wniosek Kuratora Mazowieckiego w lutym i marcu 
Radny Tadeusz Kaczyński - dziękuje za obszerne wyjaśnienie, chciałbym wiedzieć czy 
kontrola doszła do skutku. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – oczywiście kontrola została przeprowadzona,  
w zamierzeniach kontroli nie było jakiś spraw gdzie indziej budziłyby jakieś wątpliwości.  
W moje ocenie nie było spraw, które wybiegały poza rutynowe kontrole w róŜnych 
palcówkach. 
Radna Stanisława Watrakiewicz- czy ta skarga dotyczy samego faktu kontroli, bo ja tego 
nie rozumiem, sam fakt kontroli nie wymaga uzasadnienia. 
Radny Dariusz Maciak – Prezes Zarządu SiG zarzuca, Ŝe nie wskazało Ŝadnej podstawy 
prawnej tej kontroli. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – poddał pod głosowanie odpowiedź 
na skargę przedstawioną w wersji przez Komisję Prawa i Współpracę z Samorządami 
Mieszkańców z poprawkami. 
Głosowanie: 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Odpowiedź została przyjęta. 
 
26. Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Majkowski – zakończył obrady XVIII  sesji 

Rady Miasta  
 
Sesja w dniu 27 września 2007 r. trwała od godziny 10 00 do 14 00. 
 
Sporządził:                                                                                                   Przewodniczył: 

 
 
Edyta Dąbkowska                                                                             Krzysztof Majkowski 
  
 
 
  


